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Subject: Inbreng van de stem van de post covidpatiént in de discussie over expertisecentra
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Geachte EXECS
Graag neem ik vanuit PostCovidNL, de pati&ntenorganisatie voor mensen met post/ long covid contact met u op. Graag organiseer
ik voor onze

,
een gesprek [IEEE met de Programmadirectie Covid Zorg. Het doel van dat

overleg is wat ons betreft tweeledig:

+ Kennismaken, waarbij wij ons graag aan u voorstellen en toelichten hoe wij onze rol als patiéntenorganisatie invullen. Wij
hebben goed contact met de stakeholders in het veld waaronder groepen patiénten zoals Long Covid Nederland en diverse

facebookgroepen en brengen zoveel mogelijk het gebundelde patiéntgeluid.
+ Inbrengen van het patiéntperspectief in de discussie over de expertisecentra. We merken dat dat nu nog niet gebeurt.

Tijdens het debat over het ‘Langere termijn coronabeleid’ van 16 juni kwam ter sprake dat minister Kuipers graag in gesprek

gaat met ons over dit onderwerp. De minister noemde daarbij Longfonds, de organisatie waar PostCovidNL (voorheen
Coronaplein) uit voortkomt en het onderwerp eerder was onder gebracht. Wij hebben op 17 juni een officieel verzoek

ingediend voor een dergelijk gesprek, maar daar helaas geen reactie op gehad. Wij merken dat in de gesprekken die er over

dit onderwerp plaatsvinden de stem van de patiént nu niet gehoord wordt. Dat is geen goede zaak. Daar brengen we graag

met u verandering in.

Alvast hartelijk dank voor uw reactie.

Met vriendelijke groet,

BRC AX. PostCovid
disclaimer


